
Hei kjære medstudenter!  
 
Jeg heter Mathilde, er 23 år og studerer miljøvitenskap, og jeg stiller herved til valg 
som kvinnelig studentrepresentant for MINA-fakultetet. Gjennom mine snart fire år 
på Ås har jeg fått ta del i et faglig og sosialt fellesskap som har gitt meg utrolig mye 
god erfaring, og ikke minst nye bekjentskaper. Det siste året har jeg vært så heldig å 
få representere studentene på MINA i fakultetsstyret, noe som uten tvil har gitt meg 
verdifull erfaring. Det er mye å sette seg inn i, og jeg tror at ved å gi meg tillitten nok 
et år, kan jeg drive en kontinuitet for arbeidet med fokus på studentene i dette 
styrevervet. Med verv som studentrådsleder og studenttingsrepresentant har jeg 
klart å danne meg et godt bilde av hvordan studentdemokratiet og NMBU som 
organisasjon er bygget opp. Det tror jeg kommer godt med som 
fakultetsstyrerepresentant. Jeg har også erfaringer fra foreningslivet, Samfunnet, 
UKA i Ås og som faddersjef for fakultetet. Jeg ønsker at fakultetsstyret på MINA skal 
ha et enda større fokus på bærekraft, undervisningskvalitet og studentenes trivsel.  
Dette vil jeg gjøre mitt ytterste for å jobbe for. Med det ber jeg om tillitten deres nok 
en gang, til å la meg få representere studentene på MINA i fakultetsstyret det 
kommende året. Godt valg! 
 
Hi! 
 
My name is Mathilde, I am 23 years old and studying environmental science, and I 
hereby run for election as the female representative for the Faculty Board at MINA. 
Through almost four years at NMBU, I have been lucky to take part in a great 
educational and social community here at the university. This past year, I have had 
the privilege to represent the students at MINA in the Faculty Board, and this has 
given me great experience. There is a lot to wrap your head around in a position like 
this, and I think by giving me the trust once again, I can keep a continuity for the work 
with my focus on the students. With experiences such as leader of the Student 
Council at MINA and representative at the Student Parliament, I have learned a lot 
about how the Student Democracy and NMBU as an organization is built up. That 
experience I think is very valuable in the faculty board. I want the Faculty Board to 
work more on sustainability, education quality and the students well-being. With 
that, I ask for your trust to let me represent the students at MINA in the Faculty 
Board the upcoming year. 


